

Gifted Angels - Service Learning Competition 2012-13 2012-13 資優天使 - 服務學習比賽

Gifted Angels – Service Learning Competition 2012-13, tailor-made for HKAGE student members, was successfully completed. After active voting by our student members and deliberate consideration by the panel of adjudicators, we are glad to have the winning teams selected. The Prize-giving Ceremony was held on 30 January 2013 at the HKAGE.

The Silver awardees knew each other at last summer's "Gifted Angels Service Learning Project - Fairy Tales". They decided to join this year's competition in order to further utilise the knowledge and skills learned from the service.

The Gold awardees will bring their project "Hunting Treasure for the Elderly" into practice with collaborative effort of 50 student members as "Gifted Angels" to serve our society from February to August 2013. Please come and join us!

為學員而設的「2012-13資優天使—服務學習比賽」圓滿結束。經過學員踴躍的投票及評審團慎重的評分及考慮後，優勝隊伍順利產生。頒獎禮於2013年1月30日於本學苑舉行。

獲得第二名的一組學員，於去年暑假參加「資優天使服務學習計劃—童話」時認識，他們知悉新一年度比賽即將展開，便組隊參加，希望能活用在服務中學到的知識和技巧，薪火相傳。

獲得金獎的隊伍將於2013年2月8日月期間，與50位學員一同成為「資優天使」，實踐屬於他們的獲獎計劃「奪寶耆英」，服務社群。學員請踴躍參與。

Sharing by winning teams 得獎隊伍分享

Our group met and knew each other last summer when we join the "Gifted Angels- Service Learning Project". Learning this competition was held again this year, we all joined. Throughout the process of writing proposal, I really learnt a lot because all items should be written in details. In this competition, I learnt how to design a service event and then prepare its proposal. I also learnt that I should consider the feeling of others, especially those service targets. If this can be done, that activity will probably succeed.

Have you ever thought of planning a service in deep? Gifted Angels is a valuable chance for me to do so. In writing up a proposal on a volunteer service, we need to decide what the target group is, how the money should be spent, and what should be done in the service. Having such experience is useful for my future career. This competition strengthens my conceptual skill in particular! In the next few months, I will work hard with my groupmates and organise the service well. I believe that other than contributing to the society, my interpersonal skill could be honed!

On behalf of my team, I would like to show our gratitude to HKAGE for providing us with a golden opportunity to plan a proposal to serve the needy. Being a gifted student, we have the obligation to dedicate our talents to narrowing the social inequality. While we were preparing for the proposal, we investigated more on the need of the elderly that are marginalised by the society. It is our pleasure to implement the proposal and show our respect and concern to them. Gifted Angels also provided us with a valuable chance to learn more soft skills as we needed to be considerate and careful in order to plan every detail of the proposal and display it systematically. Again, thanks AGE for giving us an experience to grow up.

I am a S2 student. I was deeply honoured when I knew that my proposal was among the finalists. When making the proposal, I learnt the importance of listening to other people's opinions while expressing mine confidently. Through the in - depth discussion during the semi-finalists presentation, we could understand the needs of people from different backgrounds. It also encouraged me to further analyse the social reality behind Hong Kong's prosperity and increased my motivation to serve others. By participating in the Gifted Angel – Service Learning Competition, I not only had the opportunity to make friends with students from different schools, but my horizons and experiences have also been broadened as well.

我們的小組於去年暑假的「資優天使學習服務計劃」中認識，當知道再次有此比賽，我們便報名參加。撰寫計劃書的過程令我獲益良多，因為所有細節都要寫得一清二楚。而我更計劃書，亦學會在訂立一個活動之前先從他人角度去衡量那個活動會否令人快樂，而不是以自己作為出發點。如果能夠這樣做，那麼那次活動一定會成功。

你曾否想過深入參與計劃一項服務？「資優天使」給我完成這項挑戰的寶貴機會。參賽學員需要計劃服務對象、活動開支、內容等來撰寫計劃書。這不但對於我將來事業有很大幫助，更加強我的概念技能呢！在未來數月，我將會與組員並肩作戰，好好實踐服務計劃，相信在貢獻社會的同時，我的社交技巧也會提升不少！

我謹代表全組衷心感謝香港資優教育學苑給予我們機會去設計一份計劃書，為弱勢社群送上關懷和溫暖。身為資優生，我們有責任令社區變得更和諧和平等。當我們準備服務計劃時，我們對服務對象——長者——有了更深入的了解，也更明白他們的想法和需要。我們很榮幸能夠實踐這一個計劃，向一群一直不受社會重視的長者表達一點心意。與此同時，參加「資優天使」的比賽也是一個寶貴的學習經驗，令我們學會細心安排活動的每一項細節，且要將心比心，真切地體會服務對象的困境和需要，更要有系統地向別人展示自己的概念，令我們的組織力大大提高。請讓我再一次感謝教育學苑給予我們一個成長的經驗。

我是一位中二學生，當知道獲選後心感榮幸。在提交計劃書過程中，我學到耐心地聆聽別人的意見，同時亦要有信心地表達自己的看法；在入圍隊伍匯報計劃書的面試中，深入的討論讓我們能多了解香港不同背景市民的需要，亦多分析香港繁榮背後的實況，更提高我對服務別人的動力。參加資優天使—服務學習比賽活動令我更有機會認識不同學校學生，而且見識香港社會，豐富人生的閱歷。

